
Protokoll Dalabridgens styrelse 2018-11-25 
 
Närvarande: Peter Johansson, Jonas Engström, Ingela Nelander Häll, Louise Fredriksson, 
Dorothy Tägt Magnus Eriksson och Magdalena Hansson. 
 
§ 63: Mötets öppnades 

 

§64: Frånvarande: Ingen  

 

§65: Dagordningen godkändes. 

 

§66: Justerare för protokollet valdes Jonas Engström. 

 

§67: Föregående protokoll. 

 

§68: Avstämnings åtgärdslista.   
 

§69: Ekonomisk rapport:  
Dala helgen blev ett lyckat arrangemang som gick runt ekonomiskt också. Upplägget i år 
har underlättat den ekonomiska rapporteringen mycket. 
 

§70: Tävlingsledarrapport:  
Dalahelgen gick bra förutom lite tekniska problem på fredagskvällen. Lagbarometern i 
Borlänge 1 december kommer att ske i Borlänge BK:s ersättningslokal då deras lokaler 
håller på att ska renoveras. Däremot krävs det minst 6 lag om tävlingen ska bli av, i 
dagsläget är det 3 lag anmälda. 
Lag från distriktet har haft nationella framgångar, Gubbvarning kom tvåa i 
Svenskacupen och Ludvikabygdens lag Bosse segrade i division II östra och kommer att 
spela i elitserien nästa år. 
Det finns ett problem att kunna skicka information om tävlingar till medlemmar. 
Massutskick till alla är inte längre möjligt. Lösningar på detta ska undersökas vidare. 
TL fram till veteran DM diskuterades.  
Datum till alla DM-lag kval ska läggas ut. (Information väntas in från någon klubb) 
Ett förslag kom upp om att ha kval till DM-mix. Det är något som har blivit väldigt 
populärt i andra distrikt, exempelvis Gävleborg. Det är större deltagande i DM i dessa 
distrikt. Denna fråga ska också diskuteras vidare. 
  
§71: Rapport svensk bridge: 
Tommy och Björn Andersson ska avsluta sina anställningar. En kommer att nyanställas 
och programmeringen till BIT köpas externt. 
Förslag att införa en Superetta som kommer att vara ett steg mellan Elitserien och 
Division II. 
Det nordiska samarbetet inom bridgen planeras att upphöra. 
Till sommaren är det 25års jubileum på Bridgefestivalen. Några speciella arrangemang 
är inte planerade, men till några dagar kommer extra mästarpoäng delas ut. 
 



§72: Övriga frågor: Peter och Dorothy har hållit en mindre kurs i Rättvik för 
tävlingsledare och spelledare på begäran av klubben där 7 personer deltog från Rättvik, 
Leksand och Insjön. Behov verkas finnas om klubbfunktionärsutbildning så fler kurser 
behöver planeras framöver. 
  
§73: Nästa möte: 2019-01-20    kl. 11.00 i Borlänge. 

 

§74: Mötet avslutades 

 
 
Justering:  
 
 
   ______________________________________ 
   Sekreterare: Magdalena Hansson  
 
 
 
 
 
__________________________________ ___________________________________ 
Justerare: Jonas Engström Ordförande: Peter Johansson 


